
 

Treść interpelacji radnego Ludwika Rakowskiego  
w sprawie nowych cen usług transportowych spółki Koleje Mazowieckie 

Od 1 lutego 2020 roku, obowiązują nowe ceny usług transportowych spółki Koleje Mazowieckie. 
W związku z faktem, że zmiany obejmują nie tylko ceny przejazdów, ale również opłaty 
dodatkowe, zwracam się do Pana Marszałka z prośbą o wyjaśnienie następujących kwestii: 

1. Na jakiej podstawie zostały przeprowadzone kalkulacje nowych taryf przewozowych i jakie są 
przyczyny podwyżek? 

2. Czy porównano atrakcyjność oferty Kolei Mazowieckich z innymi przewoźnikami świadczącymi 
usługi transportowe na terenie Województwa Mazowieckiego? 

3. U ilu osób stwierdzono w 2019 roku brak odpowiedniego dokumentu przewozu lub ważnego 
dokumentu poświadczającego uprawnienie do bezpłatnego albo ulgowego przejazdu w 
pociągach Kolei Mazowieckich? 

4. Ile osób uiściło opłatę dodatkową natychmiast u kontrolerów, a ile najdalej w ciągu 7 dni od 
daty wystawienia wezwania do zapłaty? 

5. Ilu kontrolerów obecnie dokonuje kontroli biletów na poszczególnych trasach i jakie są koszty 
ich zatrudnienia w ujęciu miesięcznym i rocznym? 

6. Jaka jest łączna wysokość nieuiszczonych opłat dodatkowych według stanu na 31 grudnia 
2019 r.? Proszę również o podanie wysokości zadłużenia 10 największych dłużników wraz z 
liczbą nieuiszczonych opłat dodatkowych. 

7. Jakie działania zamierza podjąć Zarząd Województwa w celu zwiększenia liczby podróżnych 
korzystających z oferty Kolei Mazowieckich? 

 


